
PRO Älmhult
Protokoll fört vid Medlemsmöte
2021-10-25 i Folkets Hus.
Närvarande: 130 medlemmar.

§  1. Mötets öppnande
Ordförande Bo Johansson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§  2. Fastställa dagordningen.
Dagordningen fastställdes.

§  3. Val av 2 justerare.
Till att justera dagens protokoll valdes Marita och Tore Flink.

§  4. Nya medlemmar.
13 nya medlemmar har tillkommit i föreningen.
Monika Eliasson, Eva-Gun Bomark, Sead Music, Rut Karlsson,Hans-Åke Karlsson, 
Mariella Gärdek, Börje Gärdek, Curt Eriksson, Sven Falck, Gunilla Nickolausson, 
Eva Danielsson, Inga-Lill Evaldsson och Eva-Lis Rydh.
Brev skickas ut till personer som fyllt 65 år med inbjudan om att bli medlem i PRO.

§  5. Studier.
Studiecirklarna i data och mobiltelefoni har inte kommit igång, p g a att ABF har inte
fått fram någon ledare.
Boulen, minigolfen, bingo och sångkören pågår. Kortspelet har dåligt med 
deltagare, ev försöka med någon form av sällskapsspel istället.

§  6.Rapporter.
Lokal för våra medlemsmöten är Folkets Hus tills vidare.

Trafik: Dags att byta till vinterdäck, kontrollera så de är i bra skick.
Kom ihåg att använda reflexer.

KPR: nästa möte i november.

Samorganisationen: ordnar resor, trivselträffar och ansvarar för boulen.
Göteryds PRO anordnar trivselträff i Liatorps Medborgarhus den 15/11.

Resekommittén: Julbordsresa Helsingborg - Helsingör den 1/12. Anmälan till 
Hjördis från den 10/11. Kostnad 550:-.

Resor 2022. Ölandsresa är på förslag.
Resa med  PRO Kronoberg till Wien 2/6 – 8/6. Kostnad ca 8 000:-

Distriktet: PRO Kronoberg hade höstmöte den 20/10 I Växjö. Ingemar Almkvist är 
ny ordförande i PRO Kronoberg.



Nytt informationsblad om verksamheten i PRO Älmhult, t o m våren 2022, 
lämnades ut.

§  7. Skrivelser.
Skrivelse till kommunen om att avsätta badtider i simhallen under dagtid för 
friskvårdsverksamhet och till reducerat pris, för våra medlemmar. Skrivelsen är 
gemensam från PRO, SPF och IKEA Vuxenklubb.

Skrivelse från PRO Riks att Gysinge Herrgård är såld. Ny ägare är Jula Hotell och 
Restaurang AB, som tar över som ägare 10/1 2022.

§  8. Övriga frågor.
Fråga om aktiviteter läggs ut på hemsidan, de läggs ut där.

§  9. Nästa möte.
Nästa medlemsmöte den 6/12, Folkets Hus.

§ 10. Avslutning.
Efter kaffet underhöll Gunilla och Johan Sigvardsson från Vimmerby med sång och 
musik från ”Pärleporten till Elvis”, mycket uppskattat av medlemmarna.
Ordförande Bo Johansson tackade Gunilla och Johan och alla mötesdeltagare och 
avslutade mötet.

Vid protokollet

Ann-Kristin Bergman                                        Bo Johansson
Sekreterare                                                       Ordförande

Justeras

Marita Flink                                                      Tore Flink




